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“Tenim hora demanada al De-
partament de Governació per par-
lar-ne. Creiem que ara li toca a la
Generalitat prendre la iniciativa i
començar a implementar el man-
dat del Parlament”. Són paraules
de Ramon Andreu, president de
l’Entitat Municipal Descentralit-
zada (EMD) de Bellaterra, en una
conversa mantinguda amb Línia
Vallèsdues setmanes després que
l’altre procés d’independència que
està en marxa a Catalunya, el que
ell lidera, arribés al Parlament.

El passat 29 de març, la co-
missió de Governació va debatre
una proposta de resolució pre-
sentada per Ciutadans que prete-
nia instar el Govern, en primer lloc,
a “no iniciar o paralitzar qualsevol

procés de segregació de l’EMD de
Bellaterra” i, en segon lloc, a “tre-
ballar amb l’administració local per
a la creació d’una comissió de se-
guiment del conveni establert en-
tre Bellaterra i Cerdanyola, així com
per a la creació d’una taula de tre-
ball per a la millora del mateix”. El
primer punt va ser rebutjat amb els
vots en contra de Junts pel Sí, la
CUP i el PP, els vots a favor de C’s
i el PSC i l’abstenció de Catalunya
Sí que es Pot. Tot i això, el segon
punt es va aprovar per unanimitat. 

En altres paraules, el Parlament
no va tancar la porta a una possi-
ble independència de Bellaterra,
però va deixar clar que en recela.
Abans d’aquesta opció, és partidari
d’una millora del conveni que
aquesta té amb Cerdanyola per fer
possible un encaix que acontenti les
dues parts. “Després de la consul-
ta legal i acceptada per Cerdanyo-
la, en la qual el Sí a la indepen-

dència es va imposar amb un 94%
dels vots, esperàvem que el Parla-
ment posés la directa. Però ens vam
trobar que ens exigeix que abans
ens asseguem a negociar, amb el
Govern de mediador, i treballem
per intentar arribar a un acord que
millori substancialment la situació
actual i faci possible l’encaix”, re-
flexiona Andreu, que accepta fer-
ho malgrat tenir-hi “poca fe”.

“GAIREBÉ UN MUNICIPI”?
Amb tot, tant des de Bellaterra com
des de Cerdanyola s’espera ara que
el Govern de la Generalitat co-
menci a aplicar el mandat del
Parlament i impulsi la comissió i
la taula de treball per aconseguir un
acord que, fins ara, ha estat im-
possible. I ho ha estat, sobretot,
perquè Bellaterra rebutja “una
simple millora del conveni ac-
tual”. “Si es va en aquesta línia, tot
això no servirà per res”, adverteix

Andreu, que afegeix que l’únic
que podria convèncer els veïns de
Bellaterra i “fer canviar els per-
centatges de la consulta” seria un
nou conveni que els permeti ser
“gairebé un municipi”, amb força
més autogovern que ara. Això sí, el
possible acord, avisa Andreu, hau-
ria de ser ratificat pels bellaterrencs
en una nova consulta.

Línia Vallèss’ha posat en con-
tacte amb l’Ajuntament de Cer-
danyola per parlar amb l’alcalde
Carles Escolà sobre el nou escenari
que s’obre a partir d’ara, però el
batlle no ha atès la petició al·legant
problemes d’agenda. Tot i això,
fonts de l’Ajuntament han deixat
clar que l’executiu cerdanyolenc
manté la posició que ja va exposar
al Ple d’octubre, en el qual es va
aprovar una declaració que ex-
pressava el desacord amb la se-
gregació i instava les parts a ne-
gociar un nou conveni. “L’alcalde

manifesta un respecte total envers
el resultat de la votació, però creu
fermament que l’encaix de Bella-
terra amb Cerdanyola és possible
i per això vol reunir-se amb el pre-
sident de l’EMD i fer un nou con-
veni des de zero, negociant-ho
tot i defugint dels contenciosos”,
detallen les mateixes fonts.

Tant uns com altres, però, ad-
meten que encara no s’han reunit.
La situació havia arribat a tal punt
de paràlisi, com reconeix Andreu,
que només un tercer, una instàn-
cia superior, podia desbloquejar-la.
I en aquest cas, a diferència del pro-
cés català, hi ha hagut una ‘Euro-
pa’, dita Parlament, que ha optat
per instar el Govern a implicar-s’hi.
D’ell dependrà, en gran part, que
la independència de Bellaterra
acabi quedant un cop més guar-
dada en algun calaix dels despat-
xos de l’EMD o, per contra, es re-
fermi com l’única sortida possible.

Pendents de la Generalitat
» El Parlament no veta la independència de Bellaterra, però insta el Govern i les parts a negociar per evitar-la 
» L’EMD rebutja d’entrada “una simple millora del conveni actual” i Cerdanyola ofereix refer-lo “des de zero”

Arnau Nadeu
BELLATERRA

Els bellaterrencs van votar el setembre passat i la gran majoria –un 94%– van expressar que volen ser un municipi independent. Fotos: Arxiu
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Actualitat a la xarxa

#RefugiatsDeportats

@ealdabo: Parlant de deportacions, la
Unió Europea comença a deportar refu-
giats cap a Turquia. #UERGUEENZA. #well-
comerefugees.

Un diari plural

per Cèsar Sànchez (Plataforma per la llengua)

4Sí que hi ha conflicte lingüístic

El passat 17 de març la Platafor-
ma per la Llengua va presentar a
la Comissió de Llibertats Civils,
Justícia i Assumptes Interiors
del Parlament Europeu un in-
forme amb 37 denúncies de casos
de discriminació linguí̈stica a
l'estat espanyol vers ciutadans
catalanoparlants. Aquest informe,
malauradament, ja és el segon.
Venia precedit per un altre que
n'havia recollit 40 casos més.
Aquests informes només són la
punta d'un iceberg enorme que
emmascara un greu problema
de mentalitat col·lectiva submisa,
ja que un estat democràtic hau-
ria de garantir els drets del seus
ciutadans i no coaccionar-los, li-
mitant-los per llei com fa l'estat es-
panyol. El cas és que molts cata-
lanoparlants es conformen o fins
i tot neguen que hi hagi conflicte
linguí̈stic.

Aquests casos recollits tan
sols són els que s'han fet públics,
i ni tan sols tots aquests han es-
tat denunciats a la justícia ordi-
nària. De fet, a quina justícia
pots recórrer, quan és el propi sis-
tema judicial qui et discrimina? I
és que el nom de l'informe és ex-
tret d'un cas real: “Si me hablas
en catalan se suspende el juicio”.
És el cas real d'un testimoni a un
judici a Figueres, al qual la jut-
gessa li va dir directament això. És
clar, la dona, que venia des de 150
quilòmetres lluny, no tenia gaires
ganes de tornar a pagar-se el
desplaçament, amb la conse-
quënt pèrdua de temps, de feina,
etc. I va haver de transigir.

El pitjor és que (i com a ONG
del català ho sabem del cert) no
tots els casos de discriminació es
fan públics. I pitjor encara, el

que és realment un greu proble-
ma és que els propis catalano-
parlants, davant la simple sospi-
ta d'una possibilitat de patir una
situació d'aquest tipus, directa-
ment rebutgem fer servir el cata-
là. És més, institucions pròpies
com governs d'ajuntaments tenen
por a realitzar polítiques actives
de normalització linguí̈stica “pel
què pensaran”. Aquests casos no
es comptabilitzen com a discri-
minacions, malgrat ser els més
nombrosos i generalitzats, i que
responen a una anormalitat evi-
dent. Per desídia, per cansament,
per “no tenir problemes”, molta

gent prefereix no dir res i seguir
vivint en la fal·làcia de la versió ofi-
cial d’“aquí no hi ha conflicte lin-
guí̈stic”, amb justificacions de
mal pagador com la de l’“abans
estàvem pitjor”, que “és un tema
puntual” o que “no tothom és
així”. De facto, es reconeix una
subordinació sistèmica dels ca-
talanoparlants.

Si anem a treure'ns el DNI, al
policia li parlem en castellà. Si
anem a un judici, igual. Si dema-
nem un imprès a l'administració
i està només en castellà ja no el de-
manem en català, no fos cas que
ens miressin malament. Si de-

manem una adreça a un Guàrdia
Civil li parlem en castellà, perquè
ja suposem (ho donem per “nor-
mal”) que no ens entendrà... I així
amb la majoria de serveis que
afecten l'estat, els seus funciona-
ris i els seus serveis. Ho tenim as-
sumit, perquè constantment ve-
iem com peticions de tot tipus són
invalidades o retornades sense
cap sentiment de vergonya, des de
l'estat, pel sol fet d'estar escrites
en català. O veiem com al parla-
ment de l'estat es produeix, cas
únic a Europa, l’expulsió de par-
lamentaris pel sol fet de parlar
una llengua, teòricament, d'a-
quell mateix estat. Una cosa que
no farien amb cap llengua del
món (la traduirien) ho fan amb la
llengua pròpia dels ciutadans del
seu propi estat.

La situació de discriminació
vers el català, doncs, hi és. Hi és
sempre, en forma de més de 500
lleis estatals que en limiten l'ús o
imposen directament el castellà.
Per tant: sí que hi ha conflicte lin-
guí̈stic. Una altra cosa és que el
conflicte només es faci visible
quan els catalans intentem actu-
ar amb normalitat (parlar la nos-
tra llengua dins l'estat en el qual
vivim). La perversió és que molts
catalanoparlants evitin parlar ca-
talà en determinades situacions
per poder seguir dient que no hi
ha conflicte linguí̈stic. I que quan
un català simplement fa ús nor-
mal de la seva llengua, se'l crimi-
nalitzi i pràcticament se l’acusi de
ser “el causant d'un conflicte que
no existeix”. Perquè ens enten-
guem, és un cas molt semblant al
dels esclaus o el de les dones
maltractades: mentre no et quei-
xis “no hi ha conflicte”.

La situació de

discriminació vers el

català hi és: 500 lleis

estatals en limiten l’ús

o imposen el castellà

4Xuclar i bufar alhora
per Jordi Lleal

Cada divendres, la inefable se-
nyora Soraya Sáenz de Santa-
maria, a l’hora de fer la com-
pareixença de la conferència de
premsa després del “cancell
de sinistres en defuncions”
(permeteu-me la frase humo-
rística), ho aprofita per alliço-
nar els catalans amb les seves
inclements sentències i deixa
anar la perla de la setmana. 

Aquesta vegada ha estat:
“No es pot xuclar i bufar alho-
ra”, referint-se a les comunitats
autònomes que reclamen més
diners i que no s’abusi amb les
balances fiscals en contra. S’ha
referit en especial a Catalunya
a i València com les més dísco-
les i poc predisposades a com-
plir amb els requisits de redu-
ir el dèficit de l’autonomia.
Sáenz, amb aquesta afirmació,
ha ben retratat el seu company
Cristóbal Montoro, perquè
aquest senyor xucla els impos-
tos recaptats a les autonomies,

arreplega tot el que pot i més i
al mateix temps (oh, merave-
lla!) bufa els incompliments
cap a les perifèries autonòmi-
ques, exigint-les-hi el que l’Es-
tat incompleix i carregant els
neulers a les administracions
que fan la més gran despesa so-
cial per als seus ciutadans, cosa
que no fa el poder central. 

No cal afegir més llenya al
foc. Els dos ministres són uns
bombers incendiaris, que es de-
diquen a escampar maledi-
cències contra els que no poden
doblegar ni controlar, enge-
gant el ventilador en contra
dels que passen penes i treballs
per la proximitat amb els ciu-
tadans que exigeixen gaudir
d’unes bones prestacions so-
cials. En definitiva, aquest duet,
una que esbufega i treu foc
pels queixals cada divendres i
l’altre que tot l’any xucla la
sang de la jugular catalana,
són uns miserables.

Un diari participatiu

#PanamaPapers

@AlfredBosch: Els #PanamaPapers ens
demostren: 1. Al món hi ha molta cor-
rupció. 2. Hi ha moltes maneres de
caçar-la.

#RajoyEnSalvados

@encampanya: Rajoy en Salvados cita
cariñosamente a la enfermera Teresa
Romero, a la que el PP intentó cargar la
culpa de la crisis del ébola. Cínico.
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Un diari obert

Ara ja fa deu anys que es va aprovar
aquell Estatut que abans i sobretot des-
prés de la seva aprovació va generar tant
soroll.

Recordem-ho. Després de no poques
discussions s’aprova al Parlament de Ca-
talunya i aleshores és quan el senyor Za-
patero (aleshores president del govern es-
panyol) diu aquella frase que va resultar
una gran mentida: “Apoyaré el Estatuto
que apruebe el Parlamento de Cataluña”.

Només entrar en la comissió d’estu-
di del Congreso de los Diputados, el se-
nyor Guerra (que presideix la comissió),
se’n fot tot dient “hay que pasarle el ce-
pillo” i comença a retallar-li competèn-
cies. Davant el silenci dels socialistes ca-
talans pel que feien els seus amics de Ma-
drid, el senyor Mas (aleshores cap de l’o-
posició) va anar a veure el senyor Zapa-
tero perquè paressin de passar el “cepi-
llo”, ja que de continuar així quedaria pit-
jor que l’Estatut del 1979.

Finalment, el 30 de març de 2006 l’a-
prova el Congreso de los Diputados, im-
mediatament el PP (aleshores a l’oposi-
ció) veu en aquesta aprovació una opor-
tunitat per erosionar electoralment el
PSOE i comença una recollida de sig-
natures per tot l’estat en la que es pot con-
siderar la primera campanya per fo-
mentar la catalanofòbia. 

Com que desgraciadament l’èxit és to-
tal –només cal veure la cara de satisfac-
ció del senyor Rajoy (aleshores secreta-
ri general del PP) entregant les caixes
amb les signatures recollides a les por-
tes del Congreso–, a més presenten un
recurs al Tribunal Constitucional.

Mentrestant, el govern socialista de
Madrid, en vista de com anaven les co-
ses, no fa res per defensar l’Estatut i, a so-
bre, davant la pèrdua de vots se suma a
la catalanofòbia. Després vindrà (al cap
de 4 anys) la famosa sentència del TC el
juny del 2010.

Amb motiu d’aquest aniversari, La
Vanguardia ha fet una entrevista al senyor
Zapatero, el qual, amb una visió simplista
del problema català, creu que tot s’arre-
glaria tornant a la situació d’ara fa deu
anys enrere posant a l’article primer de
l’Estatut que Catalunya que és una “co-
munidad nacional”, i que amb això “los
catalanes ya estaríamos contentos”.

Senyor Zapatero! Que no veu que han
passat deu anys i no s’ha fet res per ar-
reglar la situació estatutària, mentre la
catalanofòbia ha anat en augment, fins
i tot dins de Catalunya? Que fàcil ho ve-
uen els socialistes... Tornem al punt de
partida de fa deu anys i inventem una fra-
se que no se sap ben bé què vol dir i ja
està tot arreglat.

Si un poble perd la seva llibertat, el
punt de partida és l’endemà d’haver-la
perdut, o sigui el 12 de setembre de 1714,
i d’això ja han passat més de 300 anys.
Aquest poble no ha parat de demanar
(amb períodes de més o menys intensi-
tat) el retorn a la situació anterior al dia
11 de setembre de 1714.

Potser si l’estat espanyol no ens ha-
gués tractat tan malament durant tots
aquests anys sí que “estaríamos mas
contentos”. Senyor Zapatero i altres,
l’independentisme no és una moda pas-
satgera de fa uns anys cap aquí.

4Ara fa deu anys... o més
per Ramon Masvidal

4La base de nuestro deporte
per David Creus

España tiene cantera de chavales en
muchísimas disciplinas dentro de casi
todos los deportes que se practican a ni-
vel mundial.

Los alumnos que pasan por estas
canteras, entre ellas de fútbol, tenis,
básquet, atletismo, danza, esquí, ci-
clismo, automovilismo, motociclismo,
y no terminaría nombrando deportes,
son muchos. Y en todas tenemos es-
trellas que hacemos referentes.

Eso es uno de los grandes errores de
nuestras bases: coger como espejos
de negocio a estas ya estrellas.  Si que-
remos utilizarlas como ejemplos, de-
bemos mostrar sus valores, no sus lo-
gros. Existen personas que tienen un
don no descrito que les hace especiales,
cualidades que existen y que muy po-
cos son tocados con esa barita mágica.
No podemos ser como ellos, pero sí
aprovechar sus propios valores. Pero en
la sociedad actual, sufriendo como se
sufre, muchos hemos confundido el de-
porte de base como trampolín para que
nuestros hijos sean el próximo de estos
maravillosos deportistas.

Vemos sus coches de lujo, casas,

como pasan sus vacaciones... Un modo
de vivir que si utilizamos como refe-
rente de lo que queremos para nuestros
hijos, el camino se truncará para el 99%
que buscan estos objetivos.

Mucho me temo que es por donde
caminan los deportes de base de este
país.

Estamos reclamando valores cuan-
do buscamos victorias, pero menti-
mos. Expresamos lo que no sentimos
diciendo: “Solo deseo que mi hijo se di-
vierta haciendo deporte”.

Creo que la línea para que nuestros
hijos se diviertan o que dejen el deporte
que practican es muy fina. En la ac-
tualidad, entre padres y entrenadores
estamos cortando esa línea con las ti-
jeras del resultado. Cometiendo el er-
ror de olvidar el abandono de niños a
edades muy tempranas del deporte
por creer que no llegarán a ser esa es-
trella que creíamos que serían. 

Dejemos que se formen, no tanto
en la victoria, más en lo divertido del
deporte que practican. Esto debe ser
la base. Y depende de todos ese cam-
bio de mentalidad.

Opinió en 140 caràcters

#LAltreProcés

@rpachecoh: Los mismos que quieren in-
dependizarse con un 50% se oponen a la
independencia de Bellaterra, que obtuvo
el 94% de votos.

#FuitesDeGas

@grainnns: Molt greu. A l’abocador Elena
hi ha tòxics com ara mercuri, crom, ar-
sènic, alumini i un llarg etcètera. Ara, a
més, fuites de biogàs. 

#AplecDelPa

@danigonzalez84: Gràcies a la feina de
moltes persones implicades a Barberà, un
any més hi ha hagut una gran participació
en l’Aplec del Pa.
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Eloy Palà, nou president dels
Joves Empresaris de Catalunya
PATRONAL4El cofundador de
l’empresa cerdanyolenca Sevibe
Cell, Eloy Palà, ha estat escollit
president de l’Associació de Jo-
ves Empresaris de Catalaunya
(AIJEC). Palà assumeix el càrrec
fins a l’any 2018 en substitució
de Marc Bonavia, que ha estat el
president durant els darrers
quatre anys.

L’associació afirma que els
objectius de la nova junta per a
aquesta legislatura són conti-
nuar amb la tasca de l’AIJEC de
promoure l’emprenedoria i la
creació d’empreses entre els jo-
ves i impulsar l’activitat empre-
sarial basada en els valors i la cul-
tura de l’esforç. Palà destaca que
buscaran que  “es tingui en con-

sideració l’opinió dels joves em-
presaris en els òrgans de decisió
del nostre país”. Segons el nou
president, cal treballar en la línia
que s’ha seguit fins ara per con-
tinuar sent una referència insti-
tucional, però alhora potenciant
molt més les accions internes
amb els mateixos socis.

Palà, enginyer superior de te-
lecomunicacions, diplomat en
Ciències Empresarials i MBA per
ESADE, ha cofundat Sevibe Cells,
una empresa especialitzada en la
conservació de cèl·lules mare de
la sang del cordó umbilical. La
seva aposta en aquest àmbit l’ha
portat a ser la segona empresa de
la seva categoria a Espanya i l’ú-
nica de tot Catalunya.

SOCIETAT4El Rebost Solidari
està desbordat i busca alternati-
ves per poder emmagatzemar
tot l’excedent de roba i calçat que,
de moment, no pot transportar
als camps de refugiats de Grècia.

Daniel Banyuls, pastor de
l’Església Baptista de Cerdan-
yola, afirma que, tot i estar des-
bordats, estan molt contents
per la resposta que la ciutadania,
tant de Cerdanyola com de les
rodalies, ha donat a aquesta
iniciativa. Banyuls explica que

actualment estan “molt enfei-
nats per posar ordre i enviar tot
el material i la roba” que han re-
but. El primer camió ja ha ini-
ciat el viatge, però encara que-
da enviar més del doble de la re-
captació.

Aquesta serà la tercera vega-
da que l’Església Baptista viatja a
la zona i aquest cop la recaptació
supera amb escreix les anteriors.
Banyuls afirma que, tot i aconse-
guir més camions, han hagut de
tancar la campanya, ja que no po-

dien absorbir més material. “En
lloc de quatre camions, en podí-
em enviar vuit”, assegura. La ca-
pacitat dels camps amb els quals
treballen és molt limitada. Ido-
meni especialment, tot i ser el que
més ajuda necessita, no compta
amb una bona infraestructura i té
molts pocs recursos, cosa que fa
que només s’hi destinin un o dos
d’aquests camions. La resta es re-
partiran entre els camps que te-
nen més organització, com és el
cas d’Atenes i Tesalònica.

Agenda Nacional | L’AMI tria a Cerdanyola la seva nova presidenta  
L’alcaldessa de Vilanova i la Geltrú, Neus Lloveras, és la nova presidenta de l’Associació de Munici-

pis per la Independència (AMI), després de ser escollida per unanimitat en l’assemblea celebrada 
a Cerdanyola divendres passat. En el seu primer discurs, Lloveras va fer una crida a “mostrar el 

rebuig” davant l’actitud de l’estat espanyol, a qui acusa de “vulnerar els principis de la democràcia”. 

Solidaritat desbordant

La solidaritat de la gent ha sobrepassat les expectatives. Foto: Rebost Solidari

Palà serà president de l’AIJEC fins a l’any 2018. Foto: Arxiu

Fumata blanca a l’Ajuntament.
Després de mesos d’incògnites, les
forces polítiques de Compromís
per Cerdanyola (CxC), Esquerra
Republicana de Catalunya (ERC)
i Convergència Democràtica de
Catalunya (CDC) han arribat a un
acord per a l’ampliació del govern
municipal encapçalat per l’alcal-
de Carles Escolà. El nou executiu
comptarà, a més, amb el suport
extern d’ICV-EUiA –que també
ha subscrit l’acord programà-
tic–, i s’assegura així la governa-
bilitat de la ciutat sobre la base
d’un “codi de bon govern”.

Malgrat que cap dels partits
implicats en l’acord n’ha volgut
avançar més detalls, sí que han
explicat que “el consens s’ha fo-
namentat en el diàleg i la volun-
tat d’arribar a pactes per assolir

un repte necessari i il·lusionant”.
Un diàleg i una voluntat d’acord
que, diuen, seran “l’instrument
bàsic per treballar plegats per un
projecte de ciutat i conformar un
equip que pugui abordar les múl-
tiples necessitats del veïnat”.

El pacte s’assoleix després de
gairebé un any de negociacions i en
el temps de descompte, ja que
s’havia establert com a data límit
per formar un nou govern el 31 de
març. Els continus estira-i-arron-
sa entre CxC, ERC, CDC i ICV-

EUiA havien complicat realment
un acord que, sense anar més
lluny, la setmana passada semblava
que no acabaria tirant endavant.

La  falta d’un govern de majo-
ria havia enrarit l’ambient dels
darrers plens municipals, en els
quals PSC, PP i C’s acusaven Escolà
de tenir “paralitzada” la ciutat i
amenaçaven de plantejar una qües-
tió de confiança. En aquest sentit,
el PSC ja havia anunciat que volia
començar una ronda de contactes
per impulsar una alternativa.

Cerdanyola tindrà, a partir d’ara, un govern ampli. Foto: Arxiu

Compromís, ERC i CDC arriben a
un acord per a un govern ampli
» El nou executiu comptarà també amb el suport extern 

d’ICV-EUiA i s’assegura així la governabilitat de l’Ajuntament

Pamela Martínez
CERDANYOLA
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La Fiscalia d’Urbanisme de Bar-
celona ha iniciat una investigació
sobre les actuacions de l’Ajunta-
ment de Cerdanyola en relació
amb l’operació urbanística que va
donar lloc a la instal·lació del su-
permercat Mercadona a l’accés
nord de la ciutat. Segons va
avançar el diari Crónica Global,
la investigació afecta la tramita-
ció de canvi d’usos urbanístics
que va permetre l’obertura del
centre comercial a les antigues
instal·lacions de Mafinsa.

De moment, la Fiscalia cen-
tra les investigacions en una “su-
posada transferència de com-
petències entre la regidoria d’Ur-
banisme i l’alcaldia per a l’orde-
nament de l’anomenat sector
Mafinsa”. Això hauria “permès
l’acceleració del procés” de tra-
mitació urbanística i “evitar el
bloqueig de l’operació en el Ple
municipal”.

Els fets haurien tingut lloc en
la legislatura 2011-2015, sota el go-
vern del PSC en coalició amb
ICV-EUiA. En el moment de l’a-
provació inicial del projecte, el
maig del 2012, el regidor d’ERC va

afirmar que l’expedient contem-
plava diversos “incompliments
greus de la normativa urbanísti-
ca” i recomanava que la votació
quedés sobre la taula, “per pru-
dència”, cosa que no es va fer.

El PSC, que ocupava l’alcaldia
i la regidoria d’Urbanisme quan
es va  aprovar el projecte, asse-
gura que no ha rebut “cap infor-
mació  de l’inici d’una investiga-
ció referent a aquest projecte” i
remarca que l’expedient admi-
nistratiu “va seguir la tramitació
corresponent i ajustada a dret,
d’acord amb tots els informes tèc-
nics i jurídics preceptius”.

L’alcalde Carles Escolà, però,
ja ha confirmat que la Fiscalia ha
demanat documentació a l’A-
juntament relacionada amb l’o-
peració urbanística que va per-
metre la instal·lació de Merca-
dona al sector de l’antiga fàbrica
Mafinsa i que el consistori ha lliu-
rat tota la informació sol·licitada.
Escolà afirma que  no té cons-
tància que hi hagi hagut actua-
cions il·legals, perquè si la tin-
guessin, diu, haurien “presentat
la denúncia”. Dit això, però, re-
marca que l’Ajuntament conti-
nuarà col·laborant amb tot allò
que demani el Ministeri Públic.

El supermercat està a les antigues inatal·lacions de Mafinsa. Foto: Google Maps

Investiguen el canvi d’ús 
dels terrenys del Mercadona

Redacció
CERDANYOLA

Confirmades les fuites 
de biogàs a l’abocador Elena
MEDI AMBIENT4L’abocador Ele-
na té fuites de biogàs. Els sonde-
jos realitzats a la zona han detec-
tat la fuita d’uns 400 litres per
hora d’un gas amb una presència
superior al 60% de metà, carac-
terístic del biogàs, cosa que ha pro-
vocat que l’Ajuntament de Cer-
danyola hagi restringit l’accés a la
zona al personal no autoritzat. 

D’aquesta manera es dóna la
raó als ecologistes i a la ciutada-
nia, que alertaven sobre els pos-
sibles perills d’aquest abocador,
en el qual fins i tot s’havia previst
arribar a construir-hi habitatges.
Des de la plataforma Cerdanyo-
la Lliure d’Abocadors recorden
que els nivells elevats de biogàs a
l’ambient poden provocar pro-
blemes respiratoris a la vegada
que estan contaminant el subsòl.

L’equip de govern ha mostrat
la seva preocupació per la situa-
ció i assegura que està “treballant

perquè ningú en surti perjudicat”.
El govern recorda que “es tracta
d’un abocador que es va presen-
tar com a modèlic, però la seva
gestió, contractada per l’AMB,
no està responent a allò que es va
assegurar en el seu moment”. En
aquest sentit, l’executiu municipal
afirma que “cal que es depurin les
responsabilitats al respecte”.

L’abocador Elena és una anti-
ga pedrera que es va omplir amb
bales de residus tractades a l’Eco-
parc entre el 2007 i el 2011. Va ser
clausurat l’any 2012, però segons
la plataforma “des de llavors s’ha
d’abocar-hi terra contínuament
per combatre els esfondraments i
les sortides de gas”,  una mesura
que no ha evitat que les males olors
arribessin fins al municipi.

Ara, amb la confirmació de
les fuites de gas, s’haurà de bus-
car una solució eficaç per ga-
rantir la seguretat a la zona.

L‘abocador Elena es va clausurar l’any 2012. Foto: Arxiu
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La Diputació de Barcelona va
lliurar fa uns dies a l’Ajunta-
ment el Pla Director de la torre
i el mas de Ca n’Altimira, així
com el projecte executiu de
consolidació de la torre. L’ob-
jectiu d’aquests documents és
establir els criteris d’ús, con-
servació i visualització de les
restes, així com els que han de
garantir la seguretat, el con-
fort i la comprensió del lloc als
futurs visitants. 

Pel que fa al projecte de
consolidació de la torre i d’un
mur exterior del mas, es pre-
veuen les actuacions d’urgència
imprescindibles per aturar la
degradació de les restes mentre
no es produeixi la seva restau-
ració. El cost total dels estudis,
dirigits pel Servei de Patrimoni

Arquitectònic Local, ha estat
de 15.730 euros. 

La torre de guaita i de de-
fensa és un Bé Cultural d’In-
terès Nacional datat dels segles
XI-XII, i està situat al costat
del cementiri de Barberà del
Vallès en un indret estratègic

de domini del territori sobre el
parc del riu Besòs. La seva
existència es va posar de ma-
nifest arran de l’enderroca-
ment l’any 1972 de la masia de
Ca n’Altimira, construïda el
segle XVI amb successives am-
pliacions fins al segle XX.

La torre és un Bé Cultural d’Interès Nacional dels segles XI-XII. Foto: Arxiu

El Pla Director de Ca n’Altimira
preveu actuacions d’urgència
» El document estableix els criteris d’ús, conservació i visualització

de les restes, a més de garantir la seguretat dels visitants 

L’Aplec del Pa reparteix un 
total de 4.000 panets beneïts

TRADICIÓ4L’Aplec del Pa ha
tornat a ser un èxit amb un to-
tal de 4.000 panets beneïts re-
partits. Una vegada més, els
barberencs es van reunir di-
lluns de Pasqua al voltant de l’es-
glésia de la Romànica per cele-
brar una de les festes amb més
tradició del municipi.

Durant tota la jornada es va
poder gaudir de diferents acti-
vitats. Per exemple, d’11 a una
del migdia, l’Associació de Veïns
la Romànica va dedicar als més
petits tot un seguit de jocs ge-
gants instal·lats al parc Ca n’A-
miguet. A dos quarts d’onze, la
companyia Xip Xap va oferir el
divertit espectacle Que peti la
plaça, que va engrescar no tan

sols infants i joves, sinó també
famílies senceres, que van ballar
i gaudir del muntatge. I com ja
comença a ser tradició, un any
més l’AVV La Romànica va ofe-
rir el seu dolç taller de mones de
Pasqua on nens, nenes, pares,
mares i avis i àvies van poder no
només assaborir una boníssima
xocolata sinó també passar-
s’ho d’allò més bé muntant la
seva mona.

L’associació va finalitzar la
jornada amb un dels balls que
organitza dedicat a totes les
persones del barri, que com és
habitual va omplir de gom a
gom el Centre Cívic. Per acabar,
l’entitat va sortejar entre tots els
presents una mona de Pasqua.

IGUALTAT4Segueix la lluita per
la igualtat de gènere. El Ple ha
aprovat per unanimitat adhe-
rir-se a la campanya Compromís
amb l’equitat de gènere, que
consisteix en la difusió del reco-
neixement al feminisme i a la llui-
ta històrica de les dones per
aconseguir l’equitat de gènere i
que vol posar en relleu el com-
promís de la societat catalana per
avançar de manera eficaç i efec-
tiva cap a una igualtat d’oportu-
nitats real entre dones i homes.

L’acord també aprova tot un
seguit de propostes amb les
quals el consistori manifesta la
voluntat de continuar treba-
llant per l’equitat de gènere
aplicant aquesta perspectiva en
totes les seves polítiques, així
com promoure la participació i
formació del personal municipal
de l’Ajuntament, de les empre-
ses municipals i de la ciutadania;
donar una atenció estable i de
qualitat que permeti informar
totes les dones dels seus drets i

de les conseqüències de la dis-
criminació històrica i de la so-
cialització de gènere en les seves
condicions de vida actualment.

A més, el consistori també
s’ha compromès a engegar pro-
grames adreçats de forma es-
pecífica als homes per tal de tre-
ballar en la transformació de la
masculinitat hegemònica, ofe-
rint models alternatius de mas-
culinitat, que facin lliures els
homes dels mandats de gènere
del patriarcat.

Serveis | Milloren la instal·lació lumínica de la Ronda Est i el carrer Urgell
Durant els últims dies el personal de Serveis i Aigües de Barberà Empresa Municipal, S.A. ha realitzat 
diferents actuacions al carrer Urgell i a la ronda de l’Est, des de l’avinguda Tibidabo fins a la carretera 

Barcelona. Es tracta de diferents tasques que s’han dut a terme per tal d’instal·lar les línies de terra 
entre els fanals de la ronda que no comptaven amb una xarxa general de terra que els unís entre si.

Redacció
BARBERÀ

Compromesos amb la igualtat

Detall del cartell de la campanya. Foto: Arxiu

Repartiment dels panets beneïts entre els assistents. Foto: Ajuntament
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Pas endavant per millorar els
problemes de mobilitat que pateix
la ciutat. La setmana passada, el
Ple va aprovar de manera inicial,
amb l’abstenció de PP, PSC i
CiU, el Pla de Mobilitat Urbana i
Sostenible del municipi, que re-
cull una diagnosi de l’estat actual
de la mobilitat a peu, en bicicle-
ta, en transport públic i en vehi-
cle privat així com les propostes
de millora en tots els àmbits.

Segons les dades d’aquest
document, els ripolletencs re-
alitzen 127.900 desplaçaments
al dia, és a dir, 3,6 per habitant,
i quan es mouen internament
pel municipi ho fan majorità-
riament (un 85%) a peu o en
bici. Per desplaçar-se a l’exte-
rior, sis de cada deu viatges els
fan en vehicle motoritzat. Amb

aquestes i altres dades es di-
buixa al pla l’estat actual de la
mobilitat i s’apunta que cal mi-
llorar la continuïtat de la xarxa
de carrils bici, la connexió a peu
amb Barberà i detecta que
manquen un miler de places
d’aparcament per a residents.
En aquest sentit, l’estudi mos-
tra preocupació per la indisci-
plina i afirma que es produei-
xen unes 2.000 operacions d’a-
parcament il·legal diàries.

Abans de ser aprovat al Ple,
aquest document s’ha posat en
coneixement dels ciutadans a
través de diferents assemblees
als barris. 

El regidor de Mobilitat,
Fran Sánchez, ja ha anunciat la
creació d’una Taula de Mobili-
tat per fer un seguiment de
l’aplicació del Pla, i el pagament
per part de la Diputació d’un es-
tudi de la mobilitat de la zona
centre de Ripollet.

El pla es va aprovar amb l’abstenció de PP, PSC i CiU. Foto: Ajuntament

Objectiu: millorar els carrils bici
i la connexió a peu amb Barberà
» El Ple aprova inicialment el Pla de Mobilitat, que també alerta
que fan falta un miler més de places d’aparcament per a residents

Ripollet elaborarà el Pla Tipus de
polítiques LGTBI de la Diputació  
IGUALTAT4Ripollet ha estat ele-
gida per formar part dels sis mu-
nicipis de la demarcació de Bar-
celona, juntament amb el Con-
sell Comarcal d’Osona, que dis-
senyaran, elaboraran i difon-
dran un instrument que per-
metrà al món local desplegar la
llei per garantir els drets de les-
bianes, gais, bisexuals, transgè-
neres i intersexuals (LGTBI) i
per eradicar l’homofòbia, la bi-
fòbia i la transfòbia.

L’Oficina de Polítiques d’I-
gualtat i Drets Civils de la Di-

putació de Barcelona serà l’en-
carregada de posar en marxa
aquest procés i el treball final
dels sis municipis i l’òrgan su-
pramunicipal d’Osona culmi-
narà amb un Pla Tipus adaptat
a municipis petits, mitjans i
grans, que servirà per aplicar la
llei a la demarcació. El regidor
de Polítiques LGTBI de Ripo-
llet, Fran Sánchez, ha fet “una
valoració molt positiva per-
què Ripollet hagi estat escollit
com un dels sis municipis que
elaboraran el Pla”.

OCUPACIÓ4Un total de 16 ri-
polletencs han deixat l’atur du-
rant un mínim de quatre mesos
gràcies al nou Pla d’Ocupació
engegat pel consistori. En
aquesta ocasió, els treballadors
són un reforç en les tasques de
neteja viària, a més del mante-
niment i la reparació tant de la
via pública com dels edificis
municipals. El pla ha permès la
contractació de dos peons or-
dinaris de la construcció, dos
oficials de primera de la cons-

trucció, un oficial de primera
com a ferrer, un oficial de pri-
mera de lampista i 10 peons or-
dinaris de neteja. El pla d’ocu-
pació, que es va engegar el mes
passat, té una durada de quatre
mesos i compta amb un pres-
supost de 128.110 euros, desti-
nats a la contractació dels em-
pleats i a despeses de formació,
vestuari i material.

Des de l’Ajuntament asse-
guren que amb aquests progra-
mes d’ocupació temporal vo-

len “destinar esforços en treballs
d’interès públic i social, com
ara la neteja i el manteniment de
la via pública i dels edificis mu-
nicipals”. A més, remarquen
que “el pla permet lluitar contra
l’atur, millorant la formació i
l’experiència laboral de persones
majors de 45 anys en situació
d’atur de llarga durada, sobre-
tot en el cas de les dones”. La
idea és que el pla els ajudi a im-
pulsar un canvi per adaptar-se
millor al mercat laboral.

Política | El PSC critica Castillejo per compaginar dos càrrecs públics
El PSC ha criticat, a través d’un comunicat, la regidora i primera tinenta d’alcalde, Pilar Castillejo, 

per compaginar –temporalment– el seu càrrec a l’Ajuntament amb el de diputada al Parlament de Catalun-
ya. Segons el PSC, Castillejo incompleix “el Codi Ètic aprovat per Decidim” i recorda que el febrer el Ple va
aprovar una moció per limitar l’acumulació de càrrecs polítics que “ara està incomplint l’equip de govern”. 

Redacció
RIPOLLET

Nou pla d’ocupació en marxa

S’han contractat 16 aturats per un termini de quatre mesos. Foto: Ajuntament

Reunió en la qual es van triar els municipis que faran el Pla. Foto: Ajuntament
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Amb la voluntat de fomentar l'o-
cupació a tota la demarcació de
Barcelona atenent, de manera
específica, les necessitats dels
col·lectius més vulnerables i en
risc d'exclusió, la Diputació de
Barcelona impulsa el nou pro-
grama complementari de foment
de l'ocupació i de suport a la in-
tegració social, valorat en 30 mi-
lions d’euros.
El programa es posa en mar-

xa “no com una acció d’urgència,
sinó com un desplegament del
Pla Xarxa de Governs Locals 2016-
2019, l’eina principal que la Di-
putació posa a l’abast del territori”,
explica la presidenta de la Dipu-
tació, Mercè Conesa. 
Destinat a prop de 5.000 per-

sones, el projecte no només
proposa l’opció clàssica de ge-

nerar llocs de treball sinó que
també, segons detalla Conesa,
incorpora  “una línia de formació”
i “una altra de suport a empreses
d’inserció sociolaboral, centres
d’inserció i entitats del tercer
sector perquè contractin per-
sones de col·lectius especial-
ment vulnerables”.

Per al vicepresident primer
de la corporació, Dionís Guiteras,
aquest nou pla d'ocupació “és
una rebolcada a la LRSAL”, ja
que “s'avança a una resolució del
Tribunal Constitucional”, donant
“suport a les necessitats que te-
nen els municipis”, indepen-

dentment de les atribucions que
els atorgui aquesta polèmica
llei estatal.

LÍNIES DE SUPORT
El programa està destinat als
municipis de la demarcació i a les
quatre entitats municipals des-
centralitzades i compta amb
dues línies de suport. La prime-
ra, amb una dotació de 7,5 mi-
lions d’euros, incorpora els clàs-
sics plans d'ocupació adreçats a
aquelles persones inscrites als
serveis d'ocupació i que estan en
situació de vulnerabilitat. També
aposta per poder donar ocupa-
bilitat i formar les persones i fer
possible que els municipis col·la-
borin amb les empreses del te-
rritori facilitant els procediments
de contractació.
La segona línia de suport té

una dotació de 22,5 milions
d’euros. Concebuda, principal-
ment, per a les persones en risc
d'exclusió social, aposta per la

seva contractació per empre-
ses d'inserció sociolaboral, cen-
tres d'inserció i entitats del ter-
cer sector. En aquest sentit, tam-
bé es treballa per impulsar la
contractació pròpia per part
dels ajuntaments, a través dels
mateixos equips de serveis so-
cials municipals.

DISTRIBUCIÓ
Per distribuir aquests 30 milions
d’euros entre els governs locals,
la corporació ha tingut com a re-
ferència el nombre d'habitants (a
gener del 2015) i la mitjana de
persones aturades durant un pe-
ríode de sis mesos, per evitar l'es-

tacionalitat de les dades de l'atur
(d'agost del 2015 a gener del
2016).
Segons la presidenta de la

Diputació, Mercè Conesa, el pro-
grama ofereix llibertat  als con-
tractadors i defensa l'autonomia
local de cada ajuntament, ja que
els consistoris tindran “llibertat per
fixar quantes persones volen con-
tractar” i “autonomia per fixar
quin és el salari”, tot i que des de
la Diputació es recomana un sa-
lari de 1.000 euros i un contracte
mínim de sis mesos.
Aprovat en el marc del Pla

Xarxa de Governs Locals 2016-
2019, aquest nou programa tam-
bé preveu una línia de suport es-
pecífic als municipis de fins a
1.000 habitants, els quals comp-
taran amb l'assignació d'un im-
port fix en el moment de calcu-
lar la distribució dels ajuts i tin-
dran també la possibilitat de
demanar assistència tècnica i
jurídica reforçada.

30 milions per a l’ocupació
» La Diputació impulsa un nou programa de foment de l’ocupació i de suport a la integració social
» El pla beneficiarà 5.000 persones i dóna llibertat als contractadors i autonomia als ajuntaments

El projecte fa èmfasi
en les persones en
risc d’exclusió social

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL

El programa està destinat als municipis de la demarcació i inclou dues línies de suport. Fotos: Gonzalo Sanguinetti / Diputació de Barcelona

Dionís Guiteras: 
“És una rebolcada
a la LRSAL”
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Medi ambient | Controlaran la població de senglars amb anticonceptius
La comarca controlarà la població de porcs senglars amb l’aplicació d’una vacuna anticonceptiva que evita 

que aquests animals produeixin hormones reproductives durant un parell d’anys. El projecte, d’abast 
europeu i en el qual col·labora la UAB i l’entitat animalista Libera, es provarà de manera pilot en els exemplars,

preferiblement femelles joves, que viuen en punts pròxims al Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l’Obac.

Cerdanyola i Ripollet
demanen millores per al Taulí
SALUT4L’alcalde de Cerdan-
yola, Carles Escolà, i el de Ripo-
llet, José María Osuna, s’han
reunit amb la direcció del Parc
Taulí per conèixer de primera
mà la situació que viu el centre
hospitalari i manifestar-los el
seu suport.

Els dos edils han mostrat la
seva preocupació, diuen, per la si-
tuació de col·lapse que viu l’Hos-
pital de Sabadell, motiu pel qual
demanen la construcció de l’hos-
pital Ernest Lluch, que permetria
descongestionar-lo. I és que el ser-
vei d’Urgències del Taulí ha arri-
bat al seu límit. El 29 de març pas-

sat, sis ambulàncies es van que-
dar esperant a les portes del cen-
tre hospitalari i, actualment, els
passadissos estan plens de pa-
cients esperant per ser atesos.

Malgrat que la direcció del
centre argumenta que la situa-
ció no és més que “un pic pun-
tual” i que “l’atenció és ade-
quada”, els metges i sanitaris
afirmen que s’ha convertit en
habitual durant tot l’any i que
no poden “garantir la seguretat
dels pacients”. 

Per tot això, els alcaldes de
Cerdanyola i Ripollet demanen
a la Generalitat que actuï.

Comerç
Barberà | Neix el portal Transtic
Una empresa de Barberà ha creat una eina que revolucionarà la gestió de la logística empresarial.
Es tracta de Transtic, un portal web que aporta canvis en la gestió diària del transport a l’empresa 
i que posa en un mateix punt de trobada l’oferta i la demanda. Els creadors d’aquesta eina 
asseguren que les empreses que l’utilitzin “poden arribar a estalviar un 23% de marge”.

CERDANYOLA4L’alcalde de
Cerdanyola, Carles Escolà, es va
reunir fa uns dies amb el conse-
ller d’Empresa i Coneixement,
Jordi Baiget, per parlar sobre
l’impacte que pot tenir el desen-
volupament de les zones co-
mercials del Consorci del Centre
Direccional en el petit comerç de
la ciutat i quines mesures poden
millorar la situació dels boti-
guers cerdanyolencs. 

Durant la reunió, l’alcalde i el
conseller també van debatre so-
bre com situar Cerdanyola en el
mapa de les inversions de noves
empreses a través de la tasca que
fa el Departament d’Empresa i
Coneixement de la Generalitat de

Catalunya. A més, Escolà i Bai-
get van parlar del projecte de re-
cuperació d’alguns dels polígons
industrials de la ciutat, com els
de la Clota, Polizur i La Bòbila.
Carles Escolà destaca la impor-
tància de dinamitzar aquests
polígons industrials, ja que des
de fa anys “no han comptat amb
les inversions necessàries que
són estratègiques per a la recu-
peració econòmica de la ciutat i
la creació de llocs de treball”.

Una vegada finalitzada la reu-
nió, Escolà en va fer una valoració
positiva, sobretot pel que fa a “la
intenció de les dues parts de tenir
una major comunicació sobre els
temes que afecten Cerdanyola”.

La Fira dels Horts es consolida
com una cita ineludible de pri-
mavera a Ripollet. I és que després
de 18 anys, la mostra segueix
oferint un bon nombre d’activitats
per a totes les edats que reuneixen
un gran nombre de visitants. Fa
dues setmanes, la cultura, el medi
ambient, la sostenibilitat, la his-
tòria i la gastronomia es van do-

nar la mà al parc de la Xemeneia.
Com a novetats, enguany els vi-
sitants van poder descobrir el
procés artesanal de fer farina i
també gaudir de l’actuació de fla-
menc de Luís Sánchez i José Ga-
briel Calderon. 

El parc es va omplir de para-
des de plantes i llavors i també de
productes artesanals, especial-
ment gastronòmics, però també
de fusta fets a mà. Inflables per
als més petits, cavallets de fusta
i un mercat solidari de l’associa-
ció Animales Ripollet van acabar

d’omplir l’aparcament del parc de
la Xemeneia. Una mica més
amunt, com és tradicional, els
més petits es van poder entrete-
nir plantant tomàquets, enciams
i altres verdures que es podien
emportar a casa, tots ben eti-
quetats. A peu de la seu de l’As-
sociació de Veïns de Can Clos, l’o-
lor de sardines i pa amb tomà-
quet es va barrejar amb el fla-
menc de Luís Sánchez i José Ga-
briel Calderón. La fira, a més, va
tornar a comptar amb un punt
solidari de recollida d’aliments.

La 18a Fira dels Horts de
Ripollet agafa embranzida

Redacció
RIPOLLET

La Fira dels Horts va reunir un bon nombre de visitants al parc de la Xemeneia. Foto: Ajuntament de Ripollet

El comerç local, eix de la
reunió entre Escolà i Baiget

Cerdanyola, Barberà, Ripollet,
Sabadell i Badalona –que també
s’ha sumat a l’acord– treballaran
conjuntament per la remunici-
palització de serveis. L’objectiu és
aconseguir que els ajuntaments
d’aquests municipis puguin fer
força a l’hora de tornar a gestio-
nar serveis com l’aigua, la grua o
les zones blaves, que fins ara han
estat en mans d’empreses con-
cessionàries. “Volem mostrar que
l’aposta per remunicipalitzar no és
una anècdota d’un municipi, sinó
que és transversal i de sentit
comú”, assegura l’alcalde de Ri-
pollet, José María Osuna. 

Els representants dels cinc
ajuntaments, que van signar el
conveni de col·laboració diven-
dres passat, asseguren que “l’a-
cord parteix del convenciment

que la gestió pública és més efi-
cient, transparent i beneficiosa
per a la ciutadania”. A partir del
document signat es pretén que els
diferents equips tècnics i jurídics
treballin conjuntament per ela-
borar informes jurídics i admi-
nistratius que en la majoria d’o-
casions resulten complicats de re-
alitzar per un sol municipi. 

Aquest serà el primer pas que
permetrà el conveni, al qual es po-

den afegir tots els municipis de
l’àrea metropolitana de Barcelo-
na que comparteixin que la ges-
tió pública directa és més eficient
i beneficiosa per a la ciutadania. 

A més dels estudis previs, el
conveni també preveu la coope-
ració entre municipis per facilitar
la formació que necessitaran els
tècnics municipals durant la tran-
sició, així com quan la gestió tor-
ni a ser totalment pública.

El moment de la signatura del conveni. Foto: Ajuntament de Ripollet

Front comú d’alcaldes per la
remunicipalització de serveis

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL
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Empat amarg. El Cerdanyola va
deixar escapar dos punts al temps
afegit ahir a les Fontetes contra el
Sabadell B (2-2) i és desè a cinc
jornades per al final del curs.

L’equip va començar domi-
nant i Javi Sánchez va avisar
amb una rematada de cap al mi-
nut 7. Després d’una ocasió del fi-
lial arlequinat, Molins va fer el pri-
mer gol del Cerdanyola a la sor-
tida d’un córner novament pen-
tinat per Sánchez. Però els saba-
dellencs, que tenen opcions de
lluitar per entrar al play-off, van
aconseguir igualar el partit gràcies
a un gol de Max al minut 18.

El partit va entrar en una fase
d’anades i tornades amb arriba-
des a les dues porteries. Les oca-
sions més clares d’aquesta fase del
partit van ser per als visitants,

amb un cop de cap de Josep i un
xut de Joel que Avilés va desviar
amb una gran intervenció.

L’equip va tornar al partit amb
més empenta i va aconseguir avan-
çar-se novament al 54, quan Jota
va saltar més que ningú per rema-
tar al fons de la xarxa una centra-
da des de l’esquerra. El Sabadell es
va bolcar sobre la porteria cerdan-
yolenca i van tenir recompensa a
l’últim minut del temps afegit, en
un córner que el capità Josep Díez

va poder resoldre dins l’àrea amb
un xut imparable a la mitja volta.

CARRILLO, UN ANY MÉS
Per altra banda, després de la vic-
tòria contra el Manlleu del mes pas-
sat, el president va anunciar la con-
tinuïtat de Toni Carrillo i del seu cos
tècnic de cara al curs que ve. El tèc-
nic se sent “a gust i valorat a un club
que m’ho ha donat tot” i va adme-
tre que “mentre el president sigui
aquí difícilment marxaré”.

Els verds van cedir dos punts a l’últim moment. Foto: CFC

El Cerdanyola deixa escapar
la victòria contra el Sabadell B
» Molins va tornar a veure porteria i Jota va fer el seu segon gol
» Toni Carrillo i el seu staff continuaran al capdavant el curs vinent

L’FS Ripollet perd a casa 
i segueix en caiguda lliure

RIPOLLET4Els bons resultats
continuen sense arribar. L’FS Ri-
pollet va perdre contra l’VFS
Peña Deportiva (2-7) dissabte
passat i l’equip continua en cai-
guda lliure després de perdre
quatre dels darrers cinc partits del
campionat (la darrera victòria
va ser fa gairebé un mes per la mí-
nima contra el Sala 5 Martorell).

L’equip volia passar pàgina
després de la derrota patida
contra el Futsal Barceloneta,
però els balears van aconseguir
un parcial de 0-3 en els primers
10 minuts de joc. La cosa no rut-
llava, però el Ripollet va acon-

seguir l’1-3 que donava vida
abans del descans.

Lluny de despertar, els locals
van encaixar l’1-4 poc després de
tornar a la pista. El Ripollet va
arriscar amb el porter-jugador
però els balears van treure par-
tit d’aquesta situació per sen-
tenciar el matx.

Els homes de Pedro García
tindran una nova oportunitat de
posar el punt final a la seva mala
ratxa aquest dissabte a les 6 de la
tarda al Pavelló Nou de Santa Co-
loma de Gramenet, quan s’en-
frontaran contra un dels rivals di-
rectes, el Fútbol Sala La Unión.

BARBERÀ4Jornada nefasta. Els
dos sèniors dels Barberà Rookies
van perdre aquest cap de set-
mana i ja pensen en la pròxima
jornada de les màximes catego-
ries del futbol americà estatal.

El primer equip masculí no
va tenir cap opció abans-d’ahir
en la visita dels València Fire-
bats (8-26). Els visitants es
van avançar amb una anotació
però la defensa va bloquejar
l’intent d’extra point i amb el 0-
6 es va arribar al descans.

Els valencians van tornar a
anotar un touchdown que els
posava el partit de cara cap al fi-
nal del tercer període i gràcies a
dues marques més es van col·lo-
car amb un 0-26. Els locals van
aconseguir maquillar el resultat
amb una anotació minuts abans
del final del partit. L’equip, que
ara ocupa la tercera posició
amb dues victòries i tres derro-
tes, visitarà els Reus Imperials
el diumenge de la setmana que
ve a les 11 del matí.

Per la seva banda, el sènior
femení va plantar cara però va
perdre a la pista del líder, les
Barcelona Búfals (20-12). Els
dos equips arribaven invictes al
partit, però les barberenques
no van poder frenar l’ofensiva
barcelonina durant la primera
meitat (20-6 al descans) i la re-
acció del segon temps no va ser
suficient per tornar amb una vic-
tòria. L’equip tindrà gairebé un
mes de descans fins al dia de la
visita de les Badalona Dracs.

Redacció
CERDANYOLA

Un cap de setmana per oblidar

El sènior femení va perdre a Barcelona. Foto: Barcelona Búfals

Barberà | La UE Barberà es consolida a la segona posició
Victòria de prestigi. El Baricentro Barberà va derrotar el Morabanc Andorra B (79-70),

un resultat que consolida l’equip a la segona posició del grup C-2 de la lliga EBA. L’equip
va tornar a demostrar el seu bon moment contra un equip al qual ja havia derrotat al
Principat. Diumenge a les 6, els barberencs visitaran la pista del BC Martorell Solvin.

El Ripollet viu un mal moment de resultats. Foto: FSR
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AGENDA MENSUAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

108.200
15.025
12.025

Total 408.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
108.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

408.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

DISSABTE 16 D’ABRIL
22:30 CERDANYOLA Poison Heart farà un con-

cert d’homenatge a Ramones. Les entrades
a taquilla costaran 10 euros, però es poden
comprar anticipades per 8. / Sala Acme.

DIMARTS 12 D’ABRIL
17:00 BARBERÀ Nova jornada del taller Juguem

i aprenem escacs, una forma divertida de co-
nèixer la història i els fonaments d’aquest di-
vertit joc de taula que té segles d’història. /
Espai de Suport.

DIJOUS 14 D’ABRIL
18:00 RIPOLLET Taller per a adults: Scrapbook.

Activitat pensada per decorar àlbums de
fotos, llibres, quaderns i altres materials
amb la tècnica de l’scrap a càrrec de Begoña
Rosado. / Biblioteca Municipal.

TOT EL MES
Matí-Tarda RIPOLLET L’objectiu jove a París i Lon-

dres és l’exposició que mostra les fotografies
d’Hèctor Hernàndez i Kevin Muñoz a les
dues ciutats. / Casal de Joves.

TOT EL MES
Matí-Tarda RIPOLLET Mostra de les imatges

finalistes del concurs d’Instagram que l’A-
grupació Foto-Cine va organitzar durant la Fes-
ta dels Tres Tombs. / Biblioteca Municipal.

DISSABTE 16 D’ABRIL
11:30 RIPOLLET Storytime babies: Mousy and

the big red ball. La companyia Kids&Us s’en-
carregarà d’aquesta sessió d’històries en
l’activitat Els més petits fem dissabte. / Bi-
blioteca Municipal.

DIVENDRES 22 D’ABRIL
18:00 BARBERÀ Nova edició de l’Hora del

conte per a menuts, on Blai Senabre s’enca-
rregarà de compartir la història La lluna, la pru-
na. / Biblioteca Esteve Paluzie.

DIUMENGE 24 D’ABRIL
18:00 BARBERÀ Partit de bàsquet entre el Ba-

ricentro Barberà i el Lleida Pardinyes corres-
ponent a la setzena jornada del grup C-2 de
la Lliga EBA. / Poliesportiu Can Serra.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

CERDANYOLA La contacontes Núria
Calvo serà a la llibreria l’Aranya per en-
carregar-se d’una sessió plena d’his-
tòries divertides en la qual explicarà
tres narracions per a tots els nens
d’entre 2 i 7 anys. / Llibreria l’Aranya.

Núria Calvo organitza un
contacontes a l’Aranya

Dv. 15 d’abril a les 19:30

CERDANYOLA L’Associació d’Artistes
Plàstics organitza una xerrada-col·lo-
qui per a tothom qui tingui ganes d’a-
profundir en el món de l’art. / Museu
d’Art Can Domènech.

Col·loqui temàtic 
sobre l’art hiperrealista

Dj. 28 d’abril a les 19:00

BARBERÀ Test és una obra que pre-
senta un dubte que han d’afrontar
l’Hèctor i la Paula, un matrimoni que
ha de decidir si vol 100.000 euros ara
o un milió en 10 anys.  / Sala Gran Te-
atre Municipal Cooperativa.

Un matrimoni s’enfronta 
a un dubte econòmic a ‘Test’

Ds. 16 d’abril a les 21:30

CERDANYOLA Partit de futbol co-
rresponent a la trenta-cinquena jor-
nada de la Tercera Divisió entre el
Cerdanyola FC i la Montañesa. /  Mu-
nicipal Les Fontetes.

El Cerdanyola rep la Monta
a la recta final de la lliga

Dg. 24 d’abril a les 12:00
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